

# Skolebestyrelsesmøde

Dagsorden til møde  
Den 27. oktober 2021 kl. 19

## MØDEDELTAGERE

### Forældrerepræsentanter

Christian Frantzen  
Charlotte F. Klitgaard  
Cecilia L. Fava - **afbud**  
Marianne DeVeny  
Per Holde  
Marlene Munk - **afbud**  
Kasper Guldbæk

Randi B. Petersen - **afbud**

### Ledelsesrepræsentanter

Nina G. Faxø  
Jeff B. Christensen

### Elevrepræsentanter

Emma Rungstrøm - **afbud**  
Noah Svensson - **afbud**

### Medarbejderrepræsentanter

Pernille R. Prag - **afbud**

## Dagsorden

### Sag nr. 1

#### Godkendelse af dagsorden

Godkendt

### Sag nr. 2

#### Opfølgning fra sidste møde

Retningslinjer for SFO'en med tilbagemeldingerne er den godkendt og sendt i trykken og skal bruges til indskrivningsmøde i næste uge.

### Sag nr. 3

#### Nyt fra elevrådet

Vi har undersøgt madordning men der er ingen som ønsker at levere, da det ikke kan hænge økonomisk sammen.

Ønske om at kunne spille mur på græsplænen mod cykelstien.

De sofaer som elevrådet ønskede til Blok E er bestilt og kommer lige inden jul. Lade-stationer til elevernes pc'er i klasserne er også sat i gang – ved dog ikke hvornår de kommer.

## Dagsorden

### Sag nr. 4

#### Orientering om skolen her og nu herunder økonomi og ansættelser/afskedigelseser

Vi har to stillinger slået op, en LKT-vejleder og en Læse-vejleder, der er samtaler d. 8. november.

Ledelsen har snakket om at slå en pædagogstilling op til vores indskoling, da den er lidt udfordret i øjeblikket.

Økonomien, på SiH kommer der et underskud på lønkontoen, da vi har været nødt til at oprette et enkeltmands-undervisningstilbud, som ikke var en del af budgettet. Men ellers ser budgettet ok ud og der er til driften for resten af året.

Økonomien, på JPS vi har penge stående, vi er i øjeblikket i gang med at gennemgå ønsker og mangler for at få brugt midlerne inden årets udgang. Derfor vil vi gerne sætte et lille projekt i gang med en ny multibane nede i blok A – kan vi få opbakning til dette. Skolebestyrelsen syntes vi skal sætte det i gang.

Solafskærmning i E16 og E18,

### Sag nr. 5

#### Trivsels- og antimobbestrategi

Hvordan får vi en ny strategi udarbejdet?

- Christian skriver ud til kontaktførelserne i alle klasser. For at skabe en dialog og få forældre inddraget i udviklingen
- Elevrådet arbejder fra elevsiden. Kunne udarbejde spørgsmål/lister/andet som kan komme ud i klasserne hvor eleverne kan arbejde med deres input til strategien.
- Ledelsen arbejder på medarbejder siden.

Det er vigtigt at der kommer ejerskab hos alle parter og får en følelse af medinddragelse/medansvar.

### Sag nr. 6

#### Næste møde

- Status/opfølgning på antimobbestrategi

